

主旨: SA News: Calling for Support – Garage Sale, TEAM HKUST and SA Lucky Draw Result

從: Staff Association HKUST <staff@ust.hk>

日期: 30/11/2016 18:31

到: "staff-association-news-list@ust.hk" <staff-association-news-list@ust.hk>

副本 (CC): Staff Association HKUST <staff@ust.hk>, "sa-associatemembers@lists.ust.hk" <sa-associatemembers@lists.ust.hk>



Dear Colleagues,

In this HKUST Staff Association (SA) News, we would like to share with you the followings:

- [Garage Sale \(Dec 3, 2016\) - Appeal for volunteers and items for charity sale](#)
- [SA Members Lucky Draw – Result Announcement](#)
- [Calling for Team HKUST for 2017 Hong Kong Marathon \(due on Dec 9, 2016\)](#)

[Garage Sale \(Dec 3\) - Appeal for volunteers and items for charity sale](#)

Garage Sale will be held on Dec 3, 2016 (Sat), 9:00am-1:00pm, at the LG3 indoor car park. SA would like to call for volunteers, and collect items from staff members for sale at the event. Interested volunteers, please contact Chris Tso at eokytso@ust.hk or Tel. 3469 2061.

Proceeds from the sale will be used for charity purposes. Staff members who would like to donate new/ second-hand items in good conditions for this purpose can place the items outside the Security Office (Atrium Level, Lift no. 2) on Dec 1 – 2.

[SA Members Lucky Draw – Result Announcement](#)

In appreciation of our members' continuous support, a lucky draw was held among the members and three winners were randomly drawn from the membership system. Winners are as follows:

<u>Prizes</u>	<u>Winners</u>
First Prize (HK\$1,000 Cash)	CHAN Hung Wai (FMO-BS)
Second Prize (HK\$1,000 Beauty Coupon)	CHU Ka Yan (APCF)
Third Prize (HK\$400 Ice-cream Coupon)	LEUNG Sau Ying (FMO)

Winners will be informed individually.

[Calling for Team HKUST for 2017 Hong Kong Marathon \(due on Dec 9, 2016\)](#)

Back in Jan, as part of HKUST's 25th Anniversary celebrations, over 1,000 staff, faculty, alumni and students joined our TEAM HKUST at the Standard Chartered HK Marathon, which made HKUST as one of the Most Supportive Groups and qualify for a booth at the finishing line.

To be eligible for a HKUST booth again for the coming HK Marathon (12 Feb 2017), we need support from those who have already enrolled for the Marathon to join the TEAM HKUST. Each participant will be given a running t-shirt, sponsored by Li Ning, on a first-come-first-served basis. Register before Dec 9: https://ust.az1.qualtrics.com/SE/?SID=SV_3RbcWRNB8gk73Zr&Q_JFE=0

Nov 30, 2016
HKUST Staff Association

For enquiry, please contact staff@ust.hk
"Services & Benefits" - Special Offer: http://staff.ust.hk/service_off.html
Interest Group & Teams: <http://staff.ust.hk/interest.html>

=====

各位同事：

香港科技大學教職員協會是次會訊內容如下：

[舊貨新賣活動: 招募義工及呼籲捐贈](#)

校園舊貨新賣活動將會在2016年12月3日(星期六)上午9時至下午1時LG3有蓋停車場舉行。

職員會現招募義工及呼籲有心同事捐出全新或保存良好的二手貨品，盈餘將捐贈給慈善團體。有興趣的義工，請聯絡曹錦然先生 eokytso@ust.hk /電話 3469 2061。

有心捐出新舊物件者，請在12月1日至12月2日 放在大堂入口處保安部收集箱內。

活動開放予所有香港科技大學的職員、家屬、學生、校友及公眾。此項活動是貫徹5R環保精神(循環再用、廢物利用、減少使用、替代使用、重新思考)，希望同事們支持職員會此慈善環保活動！

教職員協會會員大抽獎

會員大抽獎得獎名單如下。得獎者將獲個別通知。

獎項	得獎者
頭獎 (現金 1,000元)	CHAN Hung Wai (FMO-BS)
貳獎 (美容禮券 1,000元)	CHU Ka Yan (APCF)
三獎 (雪糕禮券 400元)	LEUNG Sau Ying (FMO)

本會謹此鳴謝各位會員的鼎力支持！

渣打香港馬拉松-參加「科大隊」

今年1月，超過1,000名科大教職員、校友及學生響應大學25週年，以科大隊伍身份參加渣打香港馬拉松。你的支持令科大成為比賽中最擁躍支持隊伍之一，同時令大學成功爭取到終點線的攤位位置。

若你已參加來年(2017年2月12日)的香港馬拉松，請登記加入科大隊：

https://ust.az1.qualtrics.com/SE/?SID=SV_3RbcWRNB8gk73Zr&Q_JFE=0

每位科大隊員將獲贈由李寧有限公司贊助的跑步衣一件。跑步衣數量有限，以先到先得型式送贈。今年科大能否成功爭取攤位位置，有待你的參與及支持！

香港科技大學教職員協會
2016年11月30日

查詢電郵：staff@ust.hk

服務與福利/商品折扣：http://staff.ust.hk/service_off.html

興趣小組與運動隊：<http://staff.ust.hk/interest.html>